
Geachte leden van de raad , geachte aanwezigen, 

Mijn naam is Peter van der Linden en ik spreek hier namens v.v. Heerjansdam.  

Wij willen de noodzaak van een kunstgrasveld alsmede de sluitingstermijn van 

de natuurgrasvelden nogmaals onder uw aandacht brengen. 

1) Sluitingstermijn natuurgrasvelden 

a) Voetbalvereniging Heerjansdam beschikt UITSLUITEND over 

natuurgrasvelden. Onze vereniging heeft GEEN kunstgrasveld of hybride 

veld. 

b) De sluitingstermijn voor de velden is door de gemeente Zwijndrecht 

bepaald op 11 weken welke termijn ingaat NA het verrichten van 

onderhoud. In de praktijk betekent dit bij werkbaar weer MINIMAAL 12 

weken sluiting.  

c) Pikant is dat deze sluitingstermijn conflicteert met het officiële KNVB 

programma aangezien de termijn tussen de laatste nacompetitie 

wedstrijd van het oude seizoen en de eerste door de KNVB vastgestelde 

wedstrijd in het nieuwe seizoen korter is dan de sluitingstermijn van de 

velden. En dan hebben we het nog niet eens over de gebruikelijke 

oefenwedstrijden in de voorbereidingsperiode waaronder wedstrijden 

om het Zwijndrechts kampioenschap waarvan onze vereniging nu de 

houder van de wisselbokaal is. 

d) Pikant is voorts dat uit navraag is gebleken dat de KNVB de richtlijn van 

de branchevereniging (BNSC) voor de sluitingstermijn van velden anders 

interpreteert dan de gemeente Zwijndrecht.  Immers, volgens de 

interpretatie van de gemeente Zwijndrecht zou heel voetballend 

Nederland volledig plat liggen op door de KNVB zelf vastgestelde 

wedstrijddagen.  

e) Onze vereniging heeft het geplande jaarlijkse mixtoernooi aan het eind 

van het seizoen moeten afblazen vanwege de ruime sluitingstermijn van 

de velden. Nog afgezien van het feit dat alle voorbereidingen voor niets 

zijn geweest wordt de derving van inkomsten hiervan geschat op 3.000 

euro. 

f) Wij pleiten er voor om de sluitingstermijn van de velden in de toekomst 

terug te brengen. Dit sluit ook beter aan op de gangbare praktijk in 

andere gemeenten. 



 

2) Bespeelbaarheid natuurgrasvelden en de noodzaak voor aanleg 

kunstgrasveld. 

a) In de afgelopen wintermaanden zijn onze velden nauwelijks bespeelbaar 

geweest. Om een voorbeeld te geven: de laatste thuiswedstrijd van ons 

1e elftal voor de winter dateert van zaterdag 2 december 2017. De 

eerstvolgende thuiswedstrijd vond plaats op 24 maart 2018. Dus ruim 3,5 

maand geen thuiswedstrijd vanwege de vele afgelastingen door de 

slechte gesteldheid van de velden. Dat geldt uiteraard niet alleen voor 

het 1e elftal maar voor alle teams. Gelet op de klimaatverandering mag 

worden verwacht dat dit een structureel probleem wordt.  

b) Tot twee maal toe moest ons 1e elftal begin 2018 vanwege de slechte 

gesteldheid van onze velden bij bekerwedstrijden met een thuisloting 

verplicht uitwijken. RVVH resp. Rijsoord, beiden uit de gemeente 

Ridderkerk, waren gelukkig bereid hun kunstgrasveld aan ons 

beschikbaar te stellen. Naast het sportieve ongemak zijn we hiermee als 

vereniging  2 x 3.000 is 6.000 euro misgelopen.  

c) Gedurende de wintermaanden is onze A-selectie ca. 8 weken uitgeweken 

naar het kunstgras van v.v. Slikkerveer om te trainen. Gederfde kantine 

inkomsten in deze periode ca. 3.200 euro. 

d) Onze jeugdteams zijn in de winterperiode veelvuldig uitgeweken naar de 

zaal. Ook dit bracht extra kosten van zaalhuur met zich mee. Voorts heeft 

een aantal jeugdteams in de winterperiode getraind op het Cruijff Court 

in Barendrecht.  

e) Kortom, door de slechte staat van de velden is tussen de 20 en 30% van 

de wedstrijden en trainingen in het afgelopen seizoen afgelast. We 

mochten blij zijn dat de ons omringende gemeenten ons welgezind 

waren om met hun kunstgras gastvrijheid te verlenen. De gederfde 

inkomsten zijn er echter niet minder om. 

f) Er zou voor dit seizoen een damesteam worden geformeerd met veel 

dames afkomstig uit Heerjansdam die de afgelopen jaren bij 

verenigingen in de regio hebben gespeeld. Door het ontbreken van 

kunstgras zien de dames ervan af dit initiatief door te zetten. Ze hebben 



er geen trek in om in de winterperiode maanden stil te liggen dan wel 

van top tot teen onder de modder van het trainingsveld te komen. 

g) Afgelopen seizoen hebben we als vereniging de contributie al fors 

moeten verhogen om inkomsten derving als gevolg van de vele 

afgelastingen te compenseren. Dit stuit op steeds grotere weerstand van 

de leden. Immers er moet meer worden betaald en de faciliteiten zijn 

niet van deze tijd. Voor een vol jaar contributie en veldenhuur kan 

effectief slechts 6 maanden gebruik worden gemaakt van de velden. 

h) In de Randstad is ruim 1 op de 3 velden in het amateurvoetbal kunstgras 

(bron: de Bosatlas van het Nederlandse voetbal). De situatie bij v.v. 

Heerjansdam steekt daar schril bij af. 

i) Onze vereniging heeft met ruim 400 actieve voetballende leden 

(waarvan ca. 300 jeugdleden) een belangrijke functie in de sociale 

gemeenschap. Onze vereniging draagt dan ook sterk bij aan de 

leefbaarheid van het dorp. 

j) Het aanleggen van een kunstgrasveld maakt het overbruggen van de 

winterperiode aanzienlijk gemakkelijker. Dit voorkomt dat (jeugd)spelers 

afhaken, hun heil elders gaan zoeken of in het slechtste geval op straat 

gaan rondhangen en overlast veroorzaken. De maatschappelijke kosten 

hiervan zouden (op termijn) de kosten van een kunstgrasveld wel eens 

ver kunnen overstijgen.   

Samenvattend, om de continuïteit van onze roemrijke vereniging niet in gevaar 

te brengen doen wij met deze noodkreet dan ook een klemmend beroep op u 

om: 

1) Een kunstgrasveld aan te leggen. 

2) De sluitingstermijn van onze natuurgrasvelden in te korten. 

Veel wijsheid en dank voor uw luisterend oor. 

 
Bestuur v.v. Heerjansdam 
25 september 2018 


